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 ISCORT – /2111/12עד וישיבת ופרוטוקול 

 

ד"ר וילמוש  ד"ר עבד אגבריה,   ,"ר נעם אסנהד, ית גבעד"ר רוסלע, -נוכחים: פרופ' גיל בר

 מרמרשטיין,  

 ר נאווה זיגלמן דניאלי"ד  :חסרה

 מסכמת: ד"ר רוית גבע 

 

 נושאים בדיון:

 מעבר על הלו"ז למליאה הקרובה. 1

 האיגוד לתקנון הצבעה ראשונית על התיקוניםהצגה ו .א

 דו"ח פעילות האיגוד .ב

 דו"ח גזבר .ג

 דו"ח הוראה וכנסים  .ד

 דו"ח פעילות אתר האיגוד .ה

 עדכון רישום עמותה והצגת האפליקציה .ו

 וועדת ביקורת .ז

 דו"ח ועדת בחינות  .ח

 התמחות מבוססת מדדיםהצגת  .ט

 הצבעה חוזרת על התקנון במידת הצורך  .י

כל אחד ₪  10,000מענקי מחקר מחברת אסטרזנקה ניתנו לחוג הקרינה וחוג הריאה על סך . 2

למענקים שיועברו לשימוש דרך עמותת לטובת פרוייקט מחקרי. החוגים יגישו הצעת מחקר ותקציב 

 המחקר. 
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 מוועדת הבחינות  ד"ר אביבית פאר וד"ר דניאל קייזמןבמהלך הישיבה הצטרפו . 3

רמת הבחינה לא היתה  – האחרון 'בחינת הסיבות לאחוזי הכשלון בשלב ב .א

יה, הליך השאלות ובנייתו שקוף. ניכר שרמת המוכנות של תשונה מקודמ

שלב ב הבא לגבי החסרים  תיוכנו דגשים לקראמועמדים רבים היתה נמוכה. 

 והנושאים ללמידה. 

הוועדה מנהלת טבלה מסודרת של  – שקיפות בבחירת בוחנים לשלב ב' .ב

רכזים השונים ולהימנע ככל שניתן מכך ייצוג למ הבוחנים, על מנת לאפשר

לבוחנים  יוגדרו תנאי סף ברוריםש שבוחנים יבחנו ברצף של בחינות. סוכם 

 . בשלב ב

יש קושי  –וועדות 1וליצור בחינה של  בשלב ב   לועדה נפרדת GUהפרדת ה .ג

תקבע פגישה ייעודית כמות הבוחנים ואורך הבחינה. עקב  רב להוספת ועדה 

 על מבנה הבחינה. 

של המומחים בכתיבת  יש קושי בשיתוף פעולה - כתיבת שאלות לשלב א'  .ד

הועלו מספר ו השאלות. הוחלט על "בחירת נבחרת" שתכין את שלב א

 אפשרויות לתגמול .

למרות ופיזיקה. שילוב שאלות שלב א' בתחום הקרינה כולל רדיוביולוגיה  .ה

וועדת הבחינות עובדת עם אקסל שנושאים אלו נעלמו מהבחינה, התחושות 

ואין שינוי שאלות בנושאי קרינה  10מסודר המחולק לנושאים השונים כולל 

 דמספרי לימופרקים  סוכם שיש צורך לבחורלאורך השנים.  במבנה הבחינה

בנושאים לקרינה ולכמותרפיה ולהוריד בתמורה פרקים לא רלוונטיים  םיעודי

המועצה אישור ל והעלאה. להכנה על ידי הוועדה ויטה-מדהאלו ואחרים 

ף קורס ייוס המדעית. על מנת להכין את כלל המתמחים לנושאי הקרינה, הוועד

  תרפיה.הבקשה מופנת לחוג הרדיו -ופיזיקה להכנה לבחינהרדיוביולוגיה 

קול קורא למועמדים וועד האיגוד יוציא הרחבת וועדת הבחינות וצפי תחלופה,  .ו

, על מנת לאפשר לחברי וועדה חדשים לבצע חפיפה מסודרת באופן מיידי

  .2022במהלך 

 

 

 


